

DIALOGUE - Part 1



Client - Bonjour ! Excusez-moi, c'est bien ici l'école de pâtisserie?

Client - Good morning ! Excuse me, is this the pastry school ?

Secrétaire - Oui, oui, bien sûr! Bonjour et bienvenue!

Secretary - Yes, yes, of course ! Good morning and welcome !

C - Je m'appelle Madame Mancini et ma fille veut s'inscrire dans un cours de pâtisserie. C'est possible?

C - My name is Madam Mancini and my daughter would like to register for a pastry course. It is possible ?

S - Bien sûr, aucun problème ! Comment elle s'appelle?

S - Of course, no problem ! What is her name ?

C - Elle s'appelle Alice Mancini.

C - Her name is Alice Mancini.

S - Mancini? Comment ça s'écrit?

S - Mancini ? How do you spell ?

C - M-A-N-C-I-N-I

C - M-A-N-C-I-N-I

S - Et quel âge a-t-elle?

S - And how old is she ?

C - Elle a 12 ans.

C - She is 12 years old.

S - Et quelle est sa nationalité?

S - And what is her nationality ?

C - Elle est italienne. Oui, mon mari est italien, il vient de Rome.

C - She is Italian. Yes, my husband is Italian, he is from Rome.

S - Oh, vraiment?! J'ai une amie italienne aussi, elle habite à Paris avec moi. Elle est professeure de tennis.

S - Oh really ?! I have an Italian friend as well, she lives in Paris with me. She is a tennis coach.

C - Vraiment ? Alice adore jouer au tennis. Elle aime faire de la peinture et de la natation tous les week-ends.

C - Really ? Alice loves playing tennis. She likes painting and swimming every weekend.

S - Très bien!! Et quel est votre numéro de téléphone, s'il vous plait?

S - Very good !! And what is your phone number, please ?

C - Alors, c'est le 01 46 97 02 48.

C - It is 01 46 97 02 48.

S - D'accord, et vous avez un numéro de portable s'il vous plait?

S - Ok, and do you have a mobile phone number please ?

C - Oui, c'est le 06 43 76 14 01. Pouvez-vous me donner des informations sur votre école de pâtisserie?

C - Yes, it is 06 43 76 14 01. Can you give me some information about your pastry school ?